
                                                                                                  

   

  
   
  

 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of 
commissievergadering 
 
C. Technische vragen  

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp: Verstedelijkingsstrategie Groene Metropool  
 
Naam en fractie: Marcel Lap, PvdA 
 
Datum indienen: 4 oktober 2021 
 
Afdeling: ……….. (door organisatie in te vullen) 
 
Contactpersoon: …………… (door organisatie in te vullen) 

 
Inleiding/Aanleiding: 
In bijlage 1 op blz 37 staat de kansenkaart Mobiliteit van de regio. Daarin staan ook aangegeven 
de ontwikkeling van nieuwe treinstations. Opvallend op de lijn Arnhem Centraal – Zevenaar – 
Doetinchem is dat een nieuw station is ingetekend bij Arnhem Presikhaaf (omliggende 
bedrijventerreinen) en het station Zevenaar Oost niet is ingetekend.  
 
Op de regionale kaart van de Liemers op blz 82 staan beide te ontwikkelen nieuwe treinstations 
ingetekend.  
 
Vraag/Vragen: 
 

1. Hoort op blz 37 treinstation Zevenaar Oost ook ingetekend te zijn als “Ontwikkeling van 
nieuwe treinstations”? Indien het in deze kansenkaart is weggevallen wordt dit dan door 
het college opgenomen in de zienswijze? 

 
Antwoord: Zoals aangegeven zijn we nu bezig met de gebiedsontwikkeling van de “Liemers” in 
kaart te brengen. De inzet van Zevenaar zal zijn om o.a. treinstation Zevenaar Oost hierin op te 
nemen.   
 

2. In het verleden is vaker aangegeven dat een extra stop op de lijn Arnhem – Doetinchem 
lastig te realiseren is. Inmiddels is het spoor vanaf Zevenaar tot Didam verdubbeld.  
Is onderzocht of twee extra stops bij Zevenaar Oost en Arnhem Presikhaaf in te passen is 
in de huidige dienstregeling en op het bestaande spoor?  

 
Antwoord: Er is onderzoek gedaan door de vervoerder (in opdracht van de Provincie) en hierbij 
is gebleken dat een extra station zevenaar-oost niet in de huidige dienstregeling past. Maar 



                                                                                                  

   

mogelijk wel met de komst van de RegioExpress. Van een  extra stop op Presikhaaf was destijds 
nog geen sprake.  
 

3. Wat is de huidige planning voor de ontwikkeling van treinstation Zevenaar Oost? 
 
Antwoord: Dit najaar wordt een eerste verkenning naar de potentie en mogelijkheden van een 
HUB-locatie in Zevenaar-Oost opgestart.  
 


